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Jantje Kort

Van: Noreply
Verzonden: maandag 24 januari 2022 19:07
Aan: Gemeente Emmen
Onderwerp: Formulierinzending van: Zienswijze indienen

Ingezonden op 24 januari 2022 - 19:07 Ingezonden door: Anoniem Ingevulde gegevens zijn:  

Mijn zienswijze over Ontwerp bestemmingsplan de Doole Klazienaveen 
Inhoud zienswijze  
De gemeente Emmen koos in het verleden voor ruim opgezette groene woonwijken en kreeg hier veel 
waardering voor. Ook hier aan de Doole is zo’n woonwijk. Echter tijden veranderen en blijkbaar ook het inzicht 
van de wethouders en ambtenaren van de gemeente. 
Tegenover ons is een groenstrook die in de jaren 90 er mooi bij lag. 1 deel werd gebruikt als voetbalveld en het 
andere deel was een speelplaats voor de kinderen en uitlaatplek voor de honden. 
Na de eeuwwisseling verrommelde de groenstrook en verdween het voetbalveld. Om de verromeling tegen te 
gaan is er door de gemeente een skatebaan aangelegd. Na de aanleg is er door de gemeente nooit weer naar 
omgekeken en zijn bijna alle instrumenten vernield of volgespoten met graffiti. Er is nooit onderhoud gepleegd. 
Onlangs is het gehele rioolstelsel vernieuwd en is een deel van de groenstrook gebruikt als opslag- en 
stortplaats. Nadat alle werkzaamheden waren afgerond is de groenstrook geegaliseerd en veranderd in een 
soort van steppe. Er groeit wel onkruid, maar er is geen grasspriet te bespeuren en na een regenbui is het 
veldje veranderd in een moeras. Aan de straatkant zijn wel een aantal boompjes geplant.  
De gemeente is van plan om het voorste deel te gebruiken voor woningbouw, alsof dit de enige plek in 
Klazienaveen is waar nog gebouwd kan worden. Er zijn echter genoeg lege plekken aan de randen van 
Klaziensveen waar volop ruimte is, bijvoorbeeld langs de Smallegang (land van Ellen) of de groenstrook bij het 
Kruiwerk tussen de volkstuinen en het bos daarachter. 
En wat gebeurt er met de skatebaan en het omringende veld, blijft dat in dezelfde staat? Of wordt dit nu in eens 
wel veranderd voor de toekomstige bewoners? Zoals al eerder genoemd is het inzicht van de wethouder(s) en 
zijn ambtenaren veranderd. De gemeente moet bezuinigen en kiest voor de goedkoopste oplossing door 
bestaande groenstroken te gebruiken voor woningbouw in plaats van de ruime lege plaatsen aan de randen op 
te vullen. Daarbij wordt geen rekening gehouden met het woongenot van de bewoners, de waardedaling van de 
omringende woningen en de leefomgeving van de planten en dieren. Mijn zienswijze is maak er een mooie 
groenstrook van, knap de skatebaan op en leg een speeltuintje aan voor de kinderen. Dan hebben de 
bewoners en de kinderen er plezier van en doet de gemeente haar naam eer aan als een groene en duurzame 
gemeente. En de Delftlanden raakt waarschijnlijk ook sneller vol. 


